

家長教師會第二十二屆（2019-2020）執行委員會選舉

親愛的家長會員：

時光飛逝，轉眼間一年的家長教師會執行委員會任期即將屆滿，在此謹多謝各會員的支持和熱心參與，會務能順利進行。

本會於早前向各家長會員致函，邀請大家競選第二十二屆（2019-2020）執行委員會委員。現已有一群熱心家長準備就緒，希望為家長教師會出一分力。至今已確認參選之候選家長共有9位，由於本屆參選人數只有9位，所以若得到家長投票同意，9名參選家長會自動當選。懇請各會員行使應有的選舉權利，選出賢能推動家校合作。各候選人排名以英文姓氏排列，名單如下：

1. 歐健邦先生	2. 歐善嫻女士	3. 陳小玲女士	4. 陳心怡女士
5. 黃梓恩女士	6. 林潔莉女士	7. 劉惠霞女士	8. 沙鳳翎女士
9. 楊詠琪女士			

各候選家長會員之資料簡介，可於學校網頁 http://rhs.edu.hk/School/19-20_RHS%20KG%20PTA%20Candidate%20Profile.pdf 瀏覽，請各會員細心閱讀及積極參與投票。隨函附上各候選家長資料和選票，請家長填妥選票，於10月23日下午3時正以前交回選票予班主任。點票將於10月28日在校內進行。結果將於當日第二十二屆會員大會上公佈，歡迎各家長會員到場參與。在此，感謝各位家長的支持！



此致
貴家長/監護人

家長教師會主席楊詠琪謹啟
二零一九年十月十八日

✂----- 回條 -----

班別： _____

選票編號： _____

姓名： _____

逕覆者：

本人將 *會 / 不會 出席 11 月 9 日(星期六)本校禮堂第二十二屆會員大會，出席人數 _____ 人。

此覆
玫瑰崗幼稚園家長教師會

家長/監護人簽署： _____

二零一九年 _____ 月 _____ 日

*請刪除不適合部份

The 22nd Election of the Parent-Member Representatives to the Executive Committee of the PTA for 2019-2020

18th October, 2019

Dear Parent-members,

Time flies as the assignment of the 21st Parent-Teacher Association Executive Committee has nearly come to an end. We thank you all for your support and participation, which has been crucial to our success.

You are now cordially invited to participate in the election of the 22nd Parent-Teacher Association Executive Committee for 2019-2020. This year, we received a total of 9 applications. If consent is given by the parent-members and teacher-members, the 9 candidates will automatically be elected as new committee members of the Rosaryhill Kindergarten Parent-teacher Association (2019-2020). We encourage all parent-members to exercise your rights to vote for your favorite parent-member representatives for the PTA. The names of the candidates are listed as below:

1. Mr. Au Kin Pong Marcus	2. Ms. Vanessa Au	3. Ms. Isabella Chan	4. Ms. Chan Sum Yi Catharine
5. Ms. Emily Huang	6. Ms. Janice Lam	7. Ms. Lau Wai Ha Priscilla	8. Ms. Sha Fung Ling Joey
9. Ms. Vicky Yeung			

Parents can review all candidates' information via the school website http://rhs.edu.hk/School/19-20_RHS%20KG%20PTA%20Candidate%20Profile.pdf Please kindly read it carefully and take active participation in voting. Please find attached the candidates' information and voting sheet and kindly return to the class teacher on or before 23rd October, 2019 3:00pm. The counting of vote will be held at school on 28th October, 2019. The election result will be announced during the annual general meeting held on 9th November, 2019. All parent-members are encouraged to attend. We thank you for your support!

Best Regards,



Chairperson of the 21st PTA
Ms. Vicky Yeung

✂



Reply Slip

Class: _____

S/N : _____

Name: _____

To: Rosaryhill Kindergarten PTA

I * will / will not attend the 22nd PTA Annual General Meeting held at School hall on 9th November, 2019. Number of participant(s): _____

Parent's Signature: _____

Date: _____

**Please delete where not applicable.*